
KOMISJA  EDUKACJI,

ZDROWIA,  SPORTU,  KULTURY

I POLITYKI  SPOŁECZNEJ

AO.BR.0012.4.41.2022

PROTOKÓŁ NR 41/2022
Z POSIEDZENIA

KOMISJI  EDUKACjl,  ZDROWIA,  SPORTU,  KULTURY  I POLITYKI  SPOŁECZNEJ

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  9 grudnia  2022  r.

Ad.  1.  Otwarcie  komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  o godzinie  12.00  otworzył  posiedzenie  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,

Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  i powitał  radnych,

Wicestarostę  Nowotomyskiego  - Marcina  Brambora,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,

Zastępcę  Dyrektora  SP ZOZ -  Marka  Ratajczaka  oraz  pracownika  Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu

Powiatu.

Przewodniczący  poprosił  członków  komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  8 członków  komisji  i stwierdził

quorum.

Nieobecny  członek  Komisji  radny  Adam  Pilc.

Listy  obecności  członków  poszczególnych  komisji  stanowią  załącznik  nr  I  do protokołu.

2. Ocena  sytuacji  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  oraz  perspektywa  finansowania  w

2023  roku.

Przewodniczący  poinformował,  że Dyrektora  szpitala  na posiedzeniu  Komisji  nie

będzie  i poprosił  Zastępcę  Dyrektora  o przedstawienie  informacji.

Zastępca  Dyrektora  SP ZOZ - Marek  Ratajczak  poinformował,  że Dyrektor  jest  na

spotkaniu  Związku  Pracodawców  Szpitali  Powiatowych.  Jeżeli  chodzi  o finansowanie  szpitala

na 2023 rok, to podstawą  tego  finansowania  ma być styczeń  2022 roku.  W tej sprawie

umówione  jest  spotkanie  z Dyrektorem  NFZ panią  Pachciarz  w dniu  15  grudnia.  Być może  uda

się  uzyskać  więcej  informacji.  Zastępca  Dyrektora  dodał,  że w materiałach  na Komisję

umieszczone  zostały  te informacje,  które  są na ten moment,  aczkolwiek  część tematów  jest

jeszcze  do dyskusji.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

3. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu:

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.



Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  do sprawozdania?

Członek  Komisji  Ireneusz  Kozecki  nawiązał  do posiedzenia  Zarządu  z dnia  6 grudnia  br.

i zapytał,  dlaczego  umorzono  należności  z tytułu  opłat  za pobyt  w internacie?

Wicestarosta  odpowiedział,  że należności  umorzono  osobom,  których  już nie ma w

internacie  i nie  ma sposobu  na wyegzekwowanie  tych  należności.  Należności  te  są za lata  2017,

2018  i 2019.

Z uwagi  na  brak dalszych  pytań  Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  punktu

porządku  obrad.

b) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok

2022.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że celu  w celu  dostosowania  do

potrzeb  wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

-  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

-  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

-  Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności,

Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego,

-  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  ?

Członek  Komisji  Ireneusz  Kozecki  zapytał  o zwiększenie  w  planie  dochodów

budżetowych  w dziale  801, rozdział  80115,  Ą0840  o kwotę  100.OOO,OO zł oraz  dokonanie

jednoczesnego  zwiększenia  w planie  wydatków  budżetowych  w dziale  801, rozdział  80115,

96060  o kwotę  100.OOO,OO  zł.

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że chodzi  o zakup  wozu  paszowego  dla Zespołu  Szkół

Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance.

Członek  Komisji  Ireneusz  Kozecki  nawiązał  do przesunięcia  środków  finansowych  na

modernizację  sieci  i zapytał,  o jaką  sieć  chodzi?

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że Powiatowy  Urząd  Pracy  zostanie  przeniesiony  do

budynku  przy  ul. Poznańskiej  30, w związku  z czym na1eży dostosować  sieć informatyczną  i

energetyczną  do potrzeb  Powiatowego  Urzędu  Pracy.
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Z uwagi  na  brak dalszych  pytań  Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod

głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

c) Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2033.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  proponowane  w projekcie  uchwały  w sprawie

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2022  -  2033.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania?  Pytań nie było.  Przewodniczący  poddał

projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2033.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2022  -  2033.

d) Projekt uchwały zmieniający  uchwałę  nr XXXV/324/2022  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2022  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.
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Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Pytań  i uwag

nie było.  Przewodniczący  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt uchwały  zmieniający  uchwałę  nr XXXV/324/2022  Rady Powiatu Nowotomyskiego  z

dnia 21 lutego  2022 r. w sprawie  określenia  zadań z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i

społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,

na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2022  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  zmieniający

uchwałę  nr XXXV/324/2022  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia 21 lutego 2022  r. w

sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2022  roku.

e) Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Pytań  i uwag

nie było.  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2023  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  w sprawie  uchwalenia  planu

pracy  Rady  na 2023  rok.

f) Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej

na 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Pytań  i uwag

nie było.  Przewodniczący  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały.
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Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2023

rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2023  rok.

g) Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Pytań  i uwag

nie było.  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2023  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2023  rok.

h)  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek

ogólnodostępnych  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  w 2023  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Pytań  i uwag

nie było.  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na

terenie  powiatu  nowotomyskiego  w 2023  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)
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Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  powiatu

nowotomyskiego  w  2023  roku.

i) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usunięcie  i

przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków

lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2023.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia

wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających

w roku  2023.

j) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi

i ich  przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich

przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc
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Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia

wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich  przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów

z tym  związanych.

4. Wnioski  i opinie  Komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  wnioski  lub  opinie?

Członek  Komisji  Ireneusz  Kozecki  zwrócił  uwagę,  że Biuletynie  Informacji  Publicznej

nie ma dostępnych  ostatnich  protokołów  z posiedzeń  Komisji  Rady.  Radny  poprosił,  aby  w

miarę  szybko  umieszczać  protokoły  w BIP, żeby  przed  kolejnymi  posiedzeniami  Komisji  można

było  odnieść  się do zapisów  z protokołów.

5. Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  z członków  komisji  chce  zabrać  głos.  Nikt

się  nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  o godzinie  12.30  zakończył

posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,

Kultury  i Polityki  Społecznej

Jacek  Pieprzyk

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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